

Title (en)
Door stop.

Title (de)
Türstopper.

Title (fr)
Arrêt de porte.

Publication
EP 0226656 A1 19870701 (DE)

Application
EP 85116469 A 19851223

Priority
EP 85116469 A 19851223

Abstract (en)
The stop device for a folding or sliding door suspended displaceably in an upper running rail by means of suspension elements is characterised in that a stop element (13) interacting with the running rail (14) is arranged at the upper edge of the door, and in that mounted on or inside the door (1) is a vertically movable pressure rod (6) which can be moved out of an upper release position, in which its lower end designed as a plunger (9) has floor clearance, downwards by means of a handle (2) into a locking position, in which its lower end (9) presses against the floor with such prestress that the stop element (13) is thereby pressed up against the running rail (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Arretiervorrichtung für eine Falt- oder Schiebetür, die mittels Hängeelementen in einer oberen Laufschiene verschiebbar aufgehängt ist, dadurch gekennzeichnet, daß am oberen Rand der Tür ein ein mit der Laufschiene (14) zusammenwirkendes Stoppelement (13) angeordnet ist und daß an oder innerhalb der Tür (1) eine vertikal bewegbare Druckstange (6) gelagert ist, die aus einer oberen Freigabestellung, in der ihr als Druckstempel (9) ausgebildetes unteres Ende Bodenfreiheit hat, mittels eines Handgriffs (2) nach unten in eine Verriegelungsstellung bewegbar ist, in der ihr unteres Ende (9) mit solcher Vorspannung gegen den Boden drückt, daß dadurch das Stoppelement (13) zur Anlage gegen die Laufschiene (14) gedrückt wird.

IPC 1-7
E05C 17/44

IPC 8 full level
E05C 17/44 (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 17/446 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 1371100 A 19640828 - JUSTIN HUEPPE K G
• [X] FR 1397866 A 19650430 - S P R L SCANDIAFOLD

Designated contracting state (EPC)
DE GB

DOCDB simple family (publication)
EP 0226656 A1 19870701

DOCDB simple family (application)
EP 85116469 A 19851223